
35470-VII-1 Jaarverslag en slotwet Ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties 2019

nr. Lijst van vragen 

Vastgesteld (wordt door griffie ingevuld als antwoorden er zijn)

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen voorgelegd aan
de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het Jaarverslag 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 2019 (Kamerstuk 
35470-VII, nr. 1).

De daarop door de XXX gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt.

De voorzitter van de commissie, 
Ziengs 

Adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx

Nr Vraag Bijlage Blz. (van) t/m

1 Kunt u voor elk van de City Deals de huidige stand van zaken uiteenzetten? 9

2 Hoeveel werknemers (in fte’s) zijn nu werkzaam om zonnepanelen te 
installeren? 
Wat is de verwachting dat dit aantal volgend jaar zal zijn? En in 2025 en 2030?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

10 61 

3 Welk percentage van de daartoe geschikte daken krijgen dit jaar zonnepanelen 
geplaatst? 
Wat is de verwachting dat dit aantal volgend jaar zal zijn? En in 2025 en 2030?
Hoeveel fte’s gaan hiermee gepaard?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

10 61 

4 Hoeveel werknemers (in fte’s) zijn nu werkzaam in het isoleren van woningen? 
Wat is de verwachting dat dit aantal volgend jaar zal zijn? En in 2025 en 2030?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

10 61 

5 Hoeveel woningen worden dit jaar zodanig geïsoleerd dat er sprake is van een 
sprong in energielabel?
Wat is de verwachting dat dit aantal volgend jaar zal zijn? En in 2025 en 2030?
Hoeveel fte’s gaan hiermee gepaard?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

10 61 

6 Hoeveel geld is uitgegeven aan krimp- en anticipeerregio’s in 2019? 10 70 

7 Waarom zijn 4 gemeentes niet in 2019 op het BRO aangesloten en wanneer gaat 
dat alsnog gebeuren?

13

8 Hoeveel sociale huurwoningen zijn gebouwd in 2019? En hoeveel 
bouwvergunningen zijn er afgegeven voor sociale huurwoningen in dat jaar?

13 46 

9 Hoe groot was het tekort aan sociale huurwoningen in 2019? 17

10 Hoe groot was het tekort aan koopwoningen in 2019? Kunt u dit uitsplitsen in 
starters en kopers die een koophuis achterlaten?

17

11 Welke resultaten zijn tot nog toe geboekt vanuit de Nationale Woonagenda? 17

12 Hoeveel nieuwbouwwoningen zijn in 2019 gerealiseerd door 
woningbouwcorporaties en wat waren hiervan de gemiddelde stichtingskosten?

17

13 Wat is de stand van zaken omtrent de pilots die worden gedraaid in het kader van
het Groningse model met vergunningsverplichtingen voor verhuurders?

17
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14 In hoeverre ontstaat het enthousiasme bij regio's en gemeenten om NOVI-gebied 
te worden doordat andere instrumenten zoals woondeals niet integraal genoeg 
werken?

17

15 Kunt de jaarlijkse toewijzing 2009 tot en met 2018 en de ontwikkeling van de 
sociale huur/ corporatievoorraad splitsen in doelgroepen: migratieachtergrond 
(westers), migratieachtergrond (niet-westers), statushouder, instroom uit 
vrouwenopvang, instroom uit daklozenopvang, instroom uit ggz-instelling

17 45 

16 Waar is de uitwerking van de motie Beckerman om preventieve aandacht om 
dakloosheid te voorkomen op te nemen in de Nationale Woonagenda gebleven, 
die 2019 werd verwacht?

17 46 

17 Hoeveel sociale huurwoningen zijn in 2019 toegewezen aan mensen uit de 
maatschappelijke opvang, zoals de dak- en thuislozenopvang, en welk 
percentage is dat van het totale aantal toewijzingen?

18

18 Hoeveel koopwoningen zijn gebouwd in 2019? En hoeveel bouwvergunningen 
zijn er afgegeven voor koopwoningen in dat jaar?

18

19 Wat was in 2018 de capaciteit (fte) van het expertteam woningbouw? 18

20 Wat kan er geleerd worden van de ervaringen van het expertteam Woningbouw 
uit 2019 en wat zijn de beoogde werkzaamheden van het team in 2020?

18

21 Hoeveel gemeentes heeft het expertteam kunnen helpen, buiten de 
stikstofproblematiek?

18

22 In hoeverre wordt bij het tegengaan van malafide verhuurders ook gekeken naar 
maatregelen, zoals het pro-actief opsporen door gemeentes, rondom verhuurders 
die te hoge huren vragen in relatie tot de waarde van de woning in het 
woningwaarderingsstelsel?

18

23 Hoeveel gemeentes hebben inmiddels gebruik gemaakt van de mogelijkheid om 
middenhuurwoningen toe te wijzen?

18

24 Hoeveel middenhuurwoningen met een huurprijs tot 1000 euro per maand zijn 
gebouwd in 2019? En hoeveel bouwvergunningen zijn er afgegeven voor deze 
woningen in dat jaar?

18 45 

25 Met hoeveel procent zijn de huurprijzen voor sociale sector gestegen in 2019? 18 50 

26 Met hoeveel procent zijn de huurprijzen voor in de vrije sector gestegen in 2019? 18 50 

27 Hoe zagen de wachtlijsten voor sociale huurwoningen eruit in 2019? 19

28 Hoe ziet de overgang van het NEF naar een Warmtefonds eruit en welke 
budgetten zijn hiermee gemoeid?

20

29 Hoeveel sociale huurwoningen en hoeveel vrije sector huurwoningen hadden een
energielabel D of lager in 2019?

20 61 

30 Hoeveel koopwoningen hadden een energielabel D of lager in 2019? 20 61 

31 Wat gaat u doen om de coördinatie voor een adequate rijksbrede 
informatiebeveiliging verder te verbeteren?

21

32 Wat gaat u doen om de informatiebeveiliging van het kerndepartement BZK te 
verbeteren?

21

33 Wat gaat u doen om meer heldere kaders voor een adequaat IT-beheer  te 
scheppen?

21

34 Wat gaat u doen om het IT-beheer bij SSC-ICT te verbeteren? 22

35 Wat kan er worden gedaan opdat de Kamer niet alleen over nieuwe ICT-
projecten wordt geïnformeerd, maar ook over (de kosten van) beheer en 
onderhoud van ICT-projecten?

22

36 Hoe vaak is in 2019 een beroep gedaan op de Nationale Hypotheekgarantie? 25
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37 Hoeveel huizen stonden in 2019 onder water? En wat is de verwachting voor de 
toekomst?

25

38 Kunt u voor de afgelopen 10 jaar in zowel absolute aantallen als relatief tot het 
totaal aantal kooptransacties uiteenzetten hoeveel hypotheken er met NHG zijn 
afgegeven?

25

39 Kunt u voor de afgelopen 10 jaar in zowel absolute aantallen als relatief tot het 
totaal aantal hypotheektransacties uiteenzetten hoe vaak er een beroep is gedaan 
op het WEW?

25

40 Wat is der verwachting voor het WEW nu de Corona-crisis zich ook zal laten 
voelen bij woningeigenaren die wellicht hun hypotheek niet meer zullen kunnen 
betalen?

25

41 Hoeveel WOB-verzoeken zijn in 2019 ingediend bij de rijksoverheid, hoeveel 
hiervan zijn binnen de wettelijke termijn afgehandeld en kan dit per ministerie 
worden uitgesplitst?

27 40 

42 Hoe beoordeelt u de aanbeveling  van de Algemene Rekenkamer om bij het 
beoordelen van bestaande en nieuwe decentralisatie-uitkeringen naar het hele 
proces van een voorgestelde decentralisatie-uitkering te kijken? In hoeverre 
wordt dit meegenomen bij de herziening van de financiële verhoudingen?

29

43 Hoe ervaren gemeenten, provincies en waterschappen volgens u de 
ondersteuning bij complexe uitgaven?

29

44 Welke concrete resultaten zijn in 2019  bereikt vanuit de agenda Stad? 31

45 Hoeveel geld is uitgegeven aan wijken(beleid) in 2019? 32 72 

46 Met hoeveel euro aan administratieve lasten kan de lastendruk voor corporaties 
verminderen als de marktverkenning wordt afgeschaft?

44

47 Kan worden uitgelegd waarom in 2019 op artikel 3 (woningmarkt) € 91,4 mln. 
minder verplicht is dan begroot?

44

48 Wat waren de totale huuropbrengsten van woningcorporaties in 2019? En wat is 
het verschil met 2016, 2017 en 2018?

44 52 

49 Wat waren de totale huuropbrengsten van verhuurders in de vrije sector in 2019?
En wat is het verschil met 2016, 2017 en 2018?

44 52 

50 Hoeveel sociale huurwoningen gebouwd worden als de gehele opbrengst van de 
verhuurderheffing daaraan wordt besteed en hoeveel werkgelegenheid schept 
dit?

44 52 

51 Hoeveel verhuurderheffing is er in 2019 binnengekomen? 44 52 

52 Hoeveel VPB is er in 2019 door woningcorporaties betaald? 44 52 

53 Wat was in 2019 de gemiddelde huurquote? Kan dit uitgesplitst worden tussen 
sociale huur en geliberaliseerde huur?

44 52 

54 Wat was in 2019 de gemiddelde woonquote per koopwoning? 44 52 

55 Kan voor 2019 (bij benadering) schematisch per inkomensklasse weergegeven 
worden hoeveel huishoudens in huurwoningen in deze klasse vallen?
-0 tot huurtoeslaggrens
-huurtoeslaggrens tot 38.035 euro
-38.035-49.999 euro
-50.000-59.999 euro
-60.000-69.999 euro
-70.000 euro en meer

44 52 

56 Hoeveel nieuwe woningen zijn in 2019 binnenstedelijk gerealiseerd? En hoeveel 
nieuwe woningen zijn in 2019 buitenstedelijk gerealiseerd?

44 52 

57 Hoeveel geld (uit het MIRT-fonds of uit andere rijksmiddelen) is in 2019 44 52 

Totaallijst feitelijke vragen Jaarverslag Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 2019
(35470-VII-1) 3/8



uitgegeven aan de bereikbaarheid van nieuwe woningen?

58 Kan per woningmarktregio worden weergegeven wat de gemiddelde wachttijd 
was voor een sociale huurwoning? En kan dit vergeleken worden met 2017 en 
2018?

44 52 

59 Is het doel uit de Nationale Woonagenda van 75.000 woningen extra erbij per 
jaar gehaald in 2019? Kan dat worden toegelicht? En hoe is de nieuwbouw 
verdeeld over het land, graag per woningmarktregio.

45

60 Hoeveel huurwoningen in de vrije sector met een huurprijs boven de 1000 euro 
per maand zijn gebouwd in 2019? En hoeveel bouwvergunningen zijn er 
afgegeven voor deze huurwoningen in dat jaar?

45

61 Hoeveel nieuwe woningen zijn er in 2019 opgeleverd? Kan dit per 
woningmarktregio worden uitgesplitst?

45

62 Hoeveel nieuwe sociale huurwoningen zijn in 2019 aan de woningvoorraad 
toegevoegd? Kan dit schematisch worden weergegeven en kan dit vergeleken 
worden met de jaren 2017 en 2018?

45

63 Hoeveel sociale huurwoningen zijn in 2019 aan de woningmarkt onttrokken? 
Kan dit schematisch worden weergegeven en kan dit vergeleken worden met 
2017 en 2018?

45

64 Hoeveel woningen waren er per 31-12-2019 in Nederland? Kan dit uitgesplitst 
worden naar categorie (sociale huur, vrije sector huur en koop)? En kan dit 
schematisch worden weergegeven en vergeleken worden met de getallen over 
2017 en 2018?

45

65 Hoeveel huurwoningen waren er per 31-12-2019 (bij benadering) met een 
WWS-puntenaantal tussen de liberalisatiegrens en de 250 punten?

45

66 Waarom wordt de huurtoeslag intensiever gecontroleerd dan andere toeslagen? 
Kunt u dit systeem uitleggen? En waar en wanneer is daartoe besloten?

46

67 Wat wordt er gedaan om de verschillende rapporteringstoleranties gelijk te 
trekken voor toeslagen?

46

68 Hoeveel huishoudens ontvingen in 2019 huurtoeslag? 46

69 Wat is de inkomensverdeling van de mensen die in 2018 huurtoeslag ontvingen? 46

70 Kunt u schematisch weergeven wat de gemiddelde (bruto) maandhuur was in 
2018 van ontvangers van huurtoeslag, zowel landelijk als per woningmarktregio?

46

71 Kunt u nader duiden waaruit de onderuitputting ten behoeve van huisvesting 
statushouders bestaat?

46

72 Wanneer wordt de heffingsvermindering voor duurzaamheidsmaatregelen op de 
verhuurderheffing (à 100 miljoen per jaar) weer opengesteld?

47

73 Hoeveel woningen zijn in 2019 van het gas gegaan door het Programma 
Aardgasvrije Wijken, en welk budget was hiermee gemoeid?

47

74 Wat is het doel van het Programma Aardgasvrije Wijken? 47

75 Hoeveel is er in 2019 aan verhuurderheffing binnen gekomen? 47

76 Welk percentage van het totaal aantal woningen en/of wijken worden elk jaar 
aardgasvrij gemaakt?
En in 2025 en 2030?
Hoeveel fte’s gaan hiermee gepaard?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

47

77 Hoeveel vergunninghouders moesten gemeenten tussen 2015 en 2019 
huisvesten? Hoeveel daarvan zijn naar sociale huurwoningen gegaan? Hoeveel 
daarvan zijn naar sobere huisvesting gegaan, met behulp van de 
subsidieregeling? Hoeveel daarvan zitten nog in asielzoekerscentra? Hoeveel 

47
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gemeenten hebben vergunninghouders nog als urgentiecategorie voor sociale 
huurwoningen, in plaats van sobere huisvesting te realiseren met de subsidie van 
de Rijksoverheid? Hoeveel van het beschikbare subsidiebudget is inmiddels 
gebruikt?

78 In welke mate zijn in 2019 op basis van de huisvestingswet sociale 
huurwoningen toegewezen aan de verschillende bijzondere doelgroepen?

47

79 Kunt u aangeven waarom er in eerste instantie niet voor de ontvangsten NHG is 
begroot?

47

80 Hoeveel financieringen zijn in 2019 verstrekt vanuit de Financieringsfaciliteit 
Binnenstedelijke Transformatie en tot hoeveel extra woningen leidt dit?

48

81 Welke vorm van investeringen nam de huisvesting van statushouders dan wel 
aan, aangezien er gesproken wordt over een “niet-beoogde vorm”?

49

82 Hoeveel is er in 2019 uitgegeven aan de huisvesting van statushouders? En 
hoeveel nieuwe woningen voor hen zijn gerealiseerd?

49

83 Hoeveel sociale huurwoningen zijn in 2019 toegewezen aan statushouders en 
welk percentage is dat van het totale aantal toewijzingen?

49

84 Hoe is de garantstelling georganiseerd bij saneringssteun, zoals aan Vestia is 
gegeven?

49

85 Welke partij(en) draaien op voor welke kosten wanneer Vestia de gegeven 
saneringssteun niet terugbetaalt?

49

86 Hoe verklaart u de toenemende aantallen huurprijsgeschillen als gevolg van het 
puntensysteem bij de Huurcommissie?

50

87 Hoe vaak is in 2019 een inkomensafhankelijke hogere huurverhoging 
doorgevoerd?

51

88 Kan (bij benadering) aangegeven worden hoe de verdeling is in het aantal 
energielabels (dus x aantal woningen met energielabel A, x aantal met 
energielabel B etc.)?

53

89 Is het bekend wat de verdeling is van de 14,8% mensen die in een huis met 
gebreken woont tussen sociale en private huisvesting en huur en koopwoning, 
zoals in de Monitor Brede Welvaart (blz 84) staat?

53 64 

90 Wordt er een onderscheid gemaakt tussen ernstige en minder ernstige gebreken 
aan de huisvesting in de Monitor Brede Welvaart? Zo ja, hoeveel procent heeft 
last van ernstige gebreken en waar is de verdeling op gebaseerd?

53 64 

91 Hoeveel leningen zijn in 2016, 2017, 2018 en 2019 verstrekt aan huiseigenaren 
en VvE’s vanuit het Nationaal Energiebesparingsfonds (NEF)?

55

92 Hoeveel privaat krediet is in 2019 aangetrokken door het Nationaal 
Energiebesparingsfonds (NEF)?

55

93 Hoeveel huishoudens zijn in 2018 bereikt met de Stimuleringsregeling energie-
prestatie huursector (STEP)?

55

94 Kunt u nader uiteenzetten hoe het ritme van de kasschuif bij de 
Stimuleringsregeling energieprestatie huursector (STEP) van €22 mln. eruit ziet 
en wat dit heeft betekend voor de doelstellingen van de STEP in 2019?

55

95 Kunt u nader ingaan waarom de beschikbaar gestelde middelen van het 
Programma Reductie Energiegebruik in 2019 niet tot uitputting zijn gekomen?

60

96 Op basis waarvan zijn er naar verwachting minder aanvragen voor de SEEH 
geweest dan op basis van de eerdere jaren kon worden verwacht, en wat betekent
dit voor het verwachte aantal aanvragen in 2020?

60

97 Kunt u nader uiteenzetten waardoor de vertraging in het opzetten van de SEEH is
ontstaan en wat dit in 2019 heeft betekend voor de duurzaamheidsdoelstellingen 

60
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in de gebouwde omgeving?

98 Welke overige uitgaven vallen in 2019 onder de post diversen in de verticale 
toelichting naast de onderuitputting op de Urgendamiddelen?

60

99 Op welke wijze worden de vanuit de Urgenda-reservering teruggeboekte 
middelen besteed in 2020 die in de verticale toelichting staan beschreven?

60

100 Kan er een schematisch overzicht komen van alle verduurzamingsregelingen 
(potjes) voor zowel de huursector als de koopsector, met daarin opgenomen het 
actuele budget en hoe vaak er in 2019 gebruik is gemaakt van dat potje? Kan 
aangegeven worden welk budget bij welk ministerie zit?

61

101 Hoeveel budget was er per woning beschikbaar uit de klimaatenvelop in de 27 
proeftuin-wijken?

61

102 In hoeverre waren projecten die in 2018 onderdeel waren van de start van het 
Programma Aardgasvrije Wijken al bezig met een omschakeling naar andere 
warmtevoorziening en/of onderdeel van bestaande programma’s zoals de Green 
Deal?

61

103 Welk doel stond geformuleerd in het bestedingsplan bij de start van het 
Programma Aardgasvrije Wijken?

61

104 Welke maatregelen zijn genomen naar aanleiding van het rapport van de Rebel 
Group over het Programma Aardgasvrije Wijken?

61

105 Wat is de verhouding van de actuele energielabels in de kantorenmarkt? 61

106 Op welke wijze zijn de middelen die niet ten behoeve van het beleidsprogramma 
energiebesparing zijn uitgegeven aangewend?

61

107 Vanuit welke post is er voor welk bedrag een bijdrage ontvangen vanuit de 
klimaatenvelop ten behoeve van de post Energietransitie en duurzaamheid?

61

108 Hoe groot is de Rijksbrede uitgaven ter onderhoud van de digitale infrastructuur? 68 91 

109 Hoe vaak is in 2016, 2017,  2018 en 2019 gebruik gemaakt van de bevoegdheden
op de Wet bijzondere maatregelen grootstedelijke problematiek (artikel 5) om 
leefbaarheidsproblemen en overlast aan te pakken?

72

110 Hoe vaak is in 2019 gebruik gemaakt van de Wet aanpak woonoverlast om een 
gedragsaanwijzing op te leggen?

72

111 Hoeveel adviseurs/adviescommissies heeft de minister aangaande de 
aardbevingsproblematiek? Hoeveel banen leveren deze functies op? Wat kost dat
aan publiek geld?

74

112 Hoeveel bedrijven in Groningen maken gebruik van NPG-gelden om te 
verduurzamen? Hoeveel ontvangen die bedrijven van de overheid aan subsidie 
met hetzelfde doel?

75

113 Hoe staat het overdragen van coördinerende verantwoordelijkheid van de 
versterking en het NPG in verhouding tot de motie van Nijboer (34960 nr. 10) 
om het budgetrecht van de Kamer te vergroten door een apart begrotingsartikel 
toe te wijzen?

75

114 Wat heeft de Stuwmeerregeling in totaal gekost? Welk deel daarvan is 
uitgegeven aan de schades? Welk deel is uitvoeringskosten? Wie betaalt welk 
deel? Wat heeft de NAM betaalt aan de stuwmeerregeling?

75

115 Hebben de 140 mensen die van CVW naar NCG zijn gegaan bijscholing gehad? 
Zo ja, welke?

76

116 Welke eisen worden er gesteld aan onafhankelijkheid? 76

117 Hoeveel geld vanuit het NPG is er uitgegeven aan zorggebouwen? Hoeveel aan 
zorg voor mensen met psychische klachten door gaswinning?

76
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118 Hoeveel geld gaat de NAM nog storten voor het NPG na de 150 miljoen in 
2019?

78

119 Hoeveel woningen hebben de gemeenten nu op een versterkingslijst staan in hun 
plan van aanpak? Zijn alle 26.000 woningen van de lijst daarin opgenomen?
Zijn alle plannen goedgekeurd door SodM? Zo nee, waarom niet?

79

120 Kunt u in een overzicht duidelijk maken van iedere badge of groep: hoeveel 
panden er opgenomen, beoordeeld en versterkt zijn?

79

121 Kunt u in dat schema, of een apart overzicht, ook weergeven wat de verdere 
planning is voor al die ruim 26.000 panden? Wat de verwachting is wanneer de 
uitvoering zal starten en/of gereed zal zijn?

79

122 Waar komt het verschil vandaan bij artikel 6.2 overheidsdienstverlening tussen 
realisatie en vastgestelde begroting?

79

123 Waaruit blijkt dat de NAM extra kosten heeft voor de gasopslag Norg? Waar 
bestaan die kosten uit?
Welke veranderingen zijn er nodig om gas op te slaan?

80

124 Hoeveel is er in 2019 uitgegeven aan de huisvesting van arbeidsmigranten? En 
hoeveel nieuwe woningen voor hen zijn gerealiseerd?

88

125 Hoeveel werknemers (in fte’s) zijn nu werkzaam om woonwijken aardgasvrij te 
krijgen?
Wat is de verwachting dat dit aantal volgend jaar zal zijn? En in 2025 en 2030?
Hoeveel loonkosten gaan hiermee gepaard?

88 62 

126 Hoe groot is het deel medewerkers met een biculturele achtergrond in het 
personeelsbestand van het Rijk? Kunt u dit ook uitsplitsen in salarisschalen? 
Kunt u dit ook uitsplitsen per departement? Hoe wordt dit gemeten?

92 102 

127 Hoe groot is het deel fysiek gehandicapte werknemers in het personeelsbestand 
van het Rijk? Kunt u dit ook uitsplitsen in salarisschalen? Kunt u dit ook 
uitsplitsen per departement? Hoe wordt dit gemeten?

92 102 

128 Hoe groot is het deel fysiek gehandicapte werknemers in het personeelsbestand 
van het Rijk? Kunt u dit ook uitsplitsen in salarisschalen? Kunt u dit ook 
uitsplitsen per departement? Hoe wordt dit gemeten?

92 102 

129 Wat is de man/vrouw verhouding in het personeelsbestand van het Rijk? Kunt u 
dit ook uitsplitsen in salarisschalen? Kunt u dit ook uitsplitsen per departement? 
Hoe wordt dit gemeten?

92 102 

130 Welk beleid heeft het Rijk afgelopen jaar gevoerd en gaat het Rijk het komend 
jaar voeren om de man/vrouw verhouding over alle salarisschalen gelijk te 
krijgen en te behouden?

92 102 

131 Welk deel van de Algemene Bestuursdienst is vrouw? 97 102 

132 Welk deel van de Algemene Bestuursdienst heeft een biculturele achtergrond? 97 102 

133 Welk deel van de Algemene Bestuursdienst heeft een fysieke beperking? 97 102 

134 Welk beleid heeft het Rijk afgelopen jaar gevoerd en gaat het Rijk het komend 
jaar voeren om het personeelsbestand meer cultureel divers te krijgen en te 
behouden?

97 102 

135 Wat voor beleid heeft het Rijk afgelopen jaar gevoerd en gaat het Rijk het 
komend jaar voeren om meer fysiek beperkten aan te trekken en te behouden?

97 102 

136 Welk beleid voert de Algemene Bestuursdienst om de dienst meer cultureel 
divers te maken?

97 102 

137 Voert de Algemene Bestuursdienst beleid om meer fysiek beperkten aan te 
trekken?

97 102 

138 Hoeveel hebben woningcorporaties betaald aan ATAD (Richtlijn tot vaststelling 114 145 
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van regels ter bestrijding van belastingontwijkingspraktijken)  in 2019?

139 Hoeveel vennootschapsbelasting hebben woningcorporaties betaald in 2019, en 
hoeveel daarvan was over het DAEB-deel van hun voorraad?

114 146 

140 Kunt u aangeven waaraan de middelen van de eindejaarsuitkering in 2019 zijn 
besteed?

135 229 

141 Wat is de ontwikkeling van de grondprijzen voor woningbouw sinds 2010? 183

142 Wat is de ontwikkeling van de bouwkosten voor woningbouw sinds 2010? 183

143 Kunt u verklaren waarom huurders bij de Huurcommissie in 2019 minder vaak 
gelijk kregen dan in 2018?

199 208 

144 Hoeveel huishoudens maakten in 2016, 2017, 2018 en 2019 gebruik van de 
Nationale Hypotheekgarantie (NHG)? Hoe vaak betrof dit starters en/of personen
in de leeftijdscategorie 25-35 jaar?

210

145 Hoeveel werknemers in de bouw verloren hun baan in 2019? En hoeveel nieuwe 
medewerkers zijn er aan de slag gegaan in de bouw vorig jaar?

236

146 Wat waren de loonkosten voor medewerkers in de bouw in 2019? 236

147 Wat kost het om jaarlijks 50.000 bouwvakkers aan te nemen? 236

148 Hoeveel fte zijn er momenteel in de bouw en wat is de verwachte ontwikkeling? 236

149 Hoeveel zzp’ers telde de bouwsector in 2019? 236

150 Hoeveel fte werken momenteel in de verduurzaming van woningen, en wat is de 
verwachte ontwikkeling?

236

151 Hoeveel bouwbanen (bouwvakkers) komen er extra bij met een investering van 1
miljard euro?

236

152 Hoe vaak is aangifte gedaan van discriminatie in de afgelopen 10 jaar? Kunt u dit
uitsplitsen per jaar? Kunt u dit ook uitsplitsen per discriminatiegrond?

236

153 Hoe vaak heeft het College van de Rechten van de Mens een oordeel gegeven dat
er sprake was van discriminatie sinds de oprichting in 2012? Kunt u dit 
uitsplitsen per jaar? Kunt u dit ook uitsplitsen per discriminatiegrond?

236

154 Wat was het budget van het College van de Rechten van de Mens in 2019? Wat 
waren de uitgaven van het College van de Rechten van de Mens in 2019? Wat 
was het budget in 2012 t/m heden? Wat waren de uitgaven van het College van 
de Rechten van de Mens van 2012 t/m heden?

236

155 Welke anti-discriminatiecampagnes hebben het afgelopen jaar in opdracht van de
Rijksoverheid plaatsgevonden? Hoeveel geld is hier aan besteed?

236

156 Wat is het anti-discriminatie beleid geweest de afgelopen 5 jaar? Kunt u de 
beleidsinzet uitsplitsen per jaar en hoeveel geld is uitgegeven per beleidsinzet?

236

157 Hoe meet het ministerie het succes van antidiscriminatiebeleid? 236

158 Hoeveel vrijgevallen functies bij de Huurcommissie zijn er in 2018 en in 2019 
geweest, en met welke redenen?

245

159 Hoeveel externe medewerkers zijn in gehuurd bij de Huurcommissie in 2019? 245
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